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دوازدهمین جلسه کمیسیون صنعت و معدن برگزار شد

دوازدهمین جلسه کمیسیون صنعت و معدن اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی تبریز با دستور جلسه مالیات بر

ارزش افزوده در محل اتاق تبریز تشکیل گردید.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی صنایع، معادن و کشاورزی تبریز صمد حسن زاده رئیس اتاق تبریز با تبریک حول ماه مبارک رمضان و آروزی قبولی طاعات و عبادات همه

مسلمانان، با اشاره به فرایند پیچیده قانون مالیات بر ارزش افزوده خاطر نشان کرد: نحوه اجرای قانون مالیات بر ارزش افزوده دولت و واحد های تولیدی را با مشکل مواجه نموده

است. وی از مسئولان خواست تا در شرایط اقتصادی موجود با اصلاح اجرای این قانون از فشار بیشتر بر واحد های تولیدی بکاهند.

حسن زاده در خصوص اخذ مالیات بر ارزش افزوده در سایر کشورها گفـت: در سایر کشورها بر اساس شاخص هایی همچون مصالح مورد استفاده در کالا و... اخذ می شود ولی در

کشور ما بیشترین فشار روی واحد های تولیدی شناسنامه دار است. وی با اشاره به مالیات استانه برای اصناف یاد آور شد: در برنامه ششم توسعه مقرر شده از اصناف به صورت

توافقی رقمی را هر ساله اخذ نمایندکه سبب خواهد شد اکثر فعالان اقتصادی به منظور عدم پرداخت مالیات برارزش افزوده، خود را در ردیف اصناف قرار دهند که در این صورت

فشار مضاعفی به واحد های تولیدی شناسنامه دار وارد خواهد شد.

رئیس اتاق تبریز به اشاره به این نکته که مسائل می بایستی به صورت ریشه ای حل شود خاطر نشان کرد: در تمام دنیا فروش و انبار گردانی به صورت الکترونیکی انجام می گیرد

ولی در کشورمان هنوز این عملیات ها به صورت الکترونیکی صورت نمی گیرد. وی از اعضای کمیسیون خواست به منظور جلوگیری از فشار مضاعف به واحد های تولیدی

پیشنهادات اصلاحی خود را به دبیر خانه کمیسیون در اتاق تبریز ارائه نمایند تا به هیات دولت و مجلس تقدیم شود.

سیدباقر شریف زاده عضو هیات نمایندگان و رئیس کمیسیون صنعت و معدن اتاق تبریز در ابتدای جلسه با تبریک حلول ماه مبارک رمضان و خلق حماسه سیاسی، اجتماعی مردم

ایران در 29 اردیبهشت ماه سال جاری که با حضور پرشور خود در انتخابات ریاست جمهوری و شوراهای شهر و روستا گامی مهم در توسعه همه جانبه کشور خود بردارند، در این

خصوص از فعالان اقتصادی و صنعتی استان خواست تا نظرات پیشنهادی خود به منظور ایجاد یک کابیه قوی برای دولت دوازدهم را به دبیر خانه کمیسیون واقع در اتاق تبریز

ارائه دهند تا پشنهادات فعالان اقتصادی از سراسر کشور به رئیس جمهور منتخب و هیات همراه ایشان ارائه گردد.

رئیس کمیسیون صنعت و معدن اتاق تبریز در خصوص دوازدهمین جلسه کمیسیون صنعت و معدن اتاق تبریز گفت: در این جلسه از نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی

نیز دعوت به عمل آورده بودیم تا در خصوص نحوه اجرای قانون مالیات بر ارزش افزوده سخنان فعالان اقتصادی استان را بشنوند و در اصلاح قانون جدید مالیات بر ارزش افزوده

که دوره آزمایشی آن به اتمام رسیده مورد بهره برداری قرار دهند که به علت انتخابات هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی نمایندگان استان نتوانستند در جلسه کمیسیون صنعت

و معدن حضور یابند. وی در مورد لایحه 24 اسفند سال 95 که دولت به مجلس ارائه داده خاطر نشان کرد: دولت در این لایحه پیشنهاد داده است که این مالیات مانند سایر

کشورها از محل فروش کالاها به مصرف کنندگان تامین شود نه از تولید کنندگان.

عضو هیات نمایندگان اتاق تبریز با انتقاد از عملکرد دولت در این خصوص که مالیات بر ارزش افزوده را عمدتا از واحد های تولیدی شناسنامه دار اخذ می نمایند خواست تا در

اصلاح و ارائه قانون جدید مالیات برارزش افزوده، مانند سایر کشورها از مصرف کننده نهایی اخذ شود.

حسن صدیقی نایب رئیس کمیسیون صنعت و معدن اتاق تبریز با انتقاد از نحوه اجرای قانون مالیات بر ارزش افزوده یاد آور شد: مالیات بر ارزش افزوده همان مالیات بر مصرف

است پس این مالیات مانند کشورهایی همچمن امارات و ترکیه و... می بایستی از مصرف کننده اخذ شود. وی افزایش مستمر نرخ مالیات بر ارزش افزوده را باعث ایجاد تورم و

افزایش مستمر قیمت و قاچاق کالا و خدمات خواند و از مسئولان خواست تا در خصوص عدم افزایش نرخ مالیات بر ارزش افزوده اقدامات مقضی را انجام دهند.

نایب رئیس کمیسیون صنعت و معدن اتاق تبریز ایجاد مشکل مضاعف برای پیمانکاران و برخی مشاغل که به دلیل انعقاد قرداد مکلف به پرداخت مالیات بر ارزش افزوده شده اند

خاطر نشان کرد: این در شرایطی است که هنوز پیمانکاران از بابت ارائه خدمت، مبلغ مربوط به قرارداد را دریافت نکرده اند. وی جرایم مالیاتی سنگین و غیر متناسب با تخلفات

بنگاههای اقتصادی را از دیگر مشکلات فعالان اقتصادی و واحد های تولیدی خواند.

صدیقی فقدان ابزارهای قانونی برای اخذ مالیات از خریدار و وجود اختلاف نظر های جدی در تفکیک حدود اجرای قانون مالیات بر ارزش افزوده در سرزمین اصلی و مناطق آزاد و

ویژه و ارائه تعاریف متضاد با قوانین اصلی مبنی بر تلقی صادرات بر کالاهای انتقال یافته از سرزمین اصلی به مناطق آزاد و یژه تجاری و اجرای سیلقه ای قانون مالیات بر ارزش

افزوده را از عمده مشکلات اجرای این قانون خواند و از مسئولان استانی خواست تا برای صادرکنندگان از سرزمین اصلی به مناطق آزاد و ویژه تجاری به صورت صادرات نگریسته

شود تا از واحد های تولیدی داخلی حمایت شود.

علی نواداد معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منابع استانداری با تبریک حلول ماه مبارک رمضان و آرزوی بهره مندی از محسنات این ماه را برای حاضرین در جلسه ،

پیشنهاد داد تیم کارشناسی متشکل از فعالان اقتصادی و و مدیران اجرای در استان تشکل شود تا پیشنهادات اصلاحی خود در خصوص نحوه اجرای قانون مالیات بر ارزش افزوده

از طریق این تیم کارشناسی به نمایندگان مجلس و دولت تقدیم شود. وی از هیات رئیسه اتاق تبریز و اعضای کمیسون صنعت و معدن اتاق تبریز خواست تا در اولین فرصت

ممکن با نمایندگان مجلس که به علت انتخابات هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی نتوانستند در جلسه حضور یابند دیدار و در خصوص حل مشکلات موجود در خصوص اجرای

قانون مالیات بر ارزش افزوده تشکیل جلسه دهند تا راهکارهای ارائه شده از طریق نمایندگان استان به مجلس تقادیم شود

رضا حسینی مدیر کل امور اقتصادی و دارایی استان به اشاره به این نکته که اقتضای یک قانون خوب این است که یا برای همه اجرا شود یا برای هیچ کس اجرا نشود خاطر نشان

کرد: باید تلاش کنیم که پرداخت های مصرف کنده به صورت الکترونیک صورت گیرد تا بتوانیم مالیات بر ارزش افزوده را به صورت عادلانه در جامعه اخذ نمایم. وی حمایت از

بنگاههای بزرگ اقتصادی را یک ضرورت برای ایجاد اشتغال پایدار خواند و چالشهای جدی واحدهای تولیدی در این خصوص را مهم ارزیابی کرد و یاد آور شد: مالیات ابزاری برای

توسعه است نه ابزاری برای ضد توسعه پس باید مالیات به صورت عادلانه اخذ شود.

مدیر کل امور اقتصادی و دارایی استان فرصت 10 روز برای ارائه پیشنهاد به منظور اصلاح قانون مالیات برارزش افزوده و مرتفع کردن مشکلات موجود با ایجاد یک تیم فنی و

کارشناسی را خواستار شد. و از فعالان بخش خصوص خواست به منظور دفاع از حقوق تولید کننده در شورای حل اختلاف به صورت قوی حاضر شوند.

دارا نبودن کد اقتصادی برخی از واحد های تولیدی در استان، عدم تقسیت بلند مدت، مبلغ مالیات بر ارزش افزوده از طریق سازمان اقتصادی و دارایی استان،اخذ مالیات بر ارزش
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افزوده از محصولات شرکت های دانش بنیان، ثبت مالیات بر ارزش افزوده در فاکتور های شرکت های دانش بنیان، پیچپده نمودن اخذ مالیات بر ارزش افزوده از برخی محصولات

و عدم اخذ آن از محصول دیگر (مثل گندم و آرد که از گندم گرفته نمی شود ولی از آرد مالیات بر ارزش افزوده گرفته می شود)، تکمیل زنجیره مالیات بر ارزش افزوده بخصوص

برای حمایت از واحد هایی که در تولید صنایع غذایی فعال هستند، اصلاح رویه موجود در شورا های حل اختلاف تقسیت هزینه های زیر ساختی برای شهرک های صنعتی و... از

جمله مواردی بود که فعالان اقتصادی به مسئولان برای اصلاح قانون اخذ مالیات بر ارزش افزوده ارائه نمودند.

مسئولان امور دارایی استان با اشاره به اصل 51 قانون اساسی «هیچ نوع مالیات وضع نمی شود مگر به موجب قانون موارد معافیت و بخشودگی و تخفیف مالیاتی به موجب

قانون مشخص می شود» اعلام آمادگی سازمان در چار چوب قانون برای حمایت از واحد های تولیدی را مطرح نمودند و خواستار همکاری بیشتر سازمان وفعالان اقتصادی و

بنگاههای تولیدی به منظور اصلاح امور را طرح کردند.
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